



# "Teach the Teachers"

## Advanced permaculture teacher training

In English with French translation

By Robyn Francis

Permaculture Education & College Australia Inc.

Version française ci-dessous

## Teaching

**Teaching is an art and a skill.** Whether you are a permaculture teacher, facilitator or community activist, this course will improve and expand your abilities and make you a more **versatile, engaging and effective educator.**

## Robyn Francis

Robyn is a Permaculture pioneer, innovator and international trainer, sharing a wealth of experience and insights from **30 years of adult education and facilitation** in Permaculture and sustainability. She has conducted over 125 PDCs and hundred of workshops since 1984.



## Conditions

Dates : from July 6th to 14th 2013, Braives, Belgium

Fees : 900 € (incl. food & accommodation)

Prerequisites : to have a PDC and to have realized permaculture projects in your area.

Registration & Info : [www.cense-equivoc.org](http://www.cense-equivoc.org)

## Enseigner

**Enseigner est un art et une compétence.** Que vous soyez formateur en Permaculture, facilitateur ou militant associatif, ce cours améliorera et développera vos capacités et fera de vous quelqu'un de plus **polyvalent, motivant et efficace.**



Robyn Francis

Robyn est une pionnière, innovatrice et formatrice internationale en Permaculture, qui partage ses **30 ans d'expérience et de facilitation en Permaculture** et en soutenabilité. Elle a mené plus de 125 cours de Design et des centaines d'ateliers depuis 1984.

## Conditions

Dates & lieu : du 6 au 14 juillet 2013, Braives, Belgium  
Coût : 900 € (incl. nourriture et logement)

Prérequis : avoir sa certification et avoir réalisé des projets de Permaculture dans sa région.

Inscription & Info : [www.cense-equivoc.org](http://www.cense-equivoc.org)